



THE YUKON GAZETTE

Printed by Authority of the Queen's Printer

PARTS I AND II

LA GAZETTE DU YUKON

Imprimée sous l'autorité de l'Imprimeur de la Reine

PARTIES I ET II

PART I PARTIE I

CHANGE OF NAME NOTICES / AVIS DE CHANGEMENT DE NOMS

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Thieron Damon JOHN**
Previous Name: **Frederick Thieron Jr. JOHN**
Dated at Whitehorse, Yukon, this 14 day of June, 2019

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **Kevin Yousef Nasiri OCTAVIO**
Previous Name: **Kevin Yousef NASIRI**
Dated at Whitehorse, Yukon, this 20 day of June, 2019

Pursuant to subsection 9(1) of the Change of Name Act the following change of legal name had been registered with the Registrar of Vital Statistics:

New Name: **John Jacob Ruddy CASTLE**
Previous Name: **John Jacob RUDDY**
Dated at Whitehorse, Yukon, this 24 day of June, 2019

NOTICES / AVIS

LAW SOCIETY OF YUKON

Pursuant to Rule 32 of the Law Society of Yukon Rules, please be advised that the newly elected executive for the Law Society of Yukon for the coming year (May 2019 - May 2020) is as follows:

President	Mark E. Wallace
Past President	James R. Tucker
First Vice-President (Discipline)	Keith Parkkari
Second Vice-President (CLE)	David J. Christie
Secretary	Marlaine Anderson-Lindsay
Treasurer	Meagan Hannam
Public Representatives	Chris Butler
Executive Director	Linda M. Doll

*Linda Doll, Executive Director
The Law Society of Yukon*

APPOINTMENTS

FILED

O.I.C. 2019/104 4 June, 2019

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 2(2)(a) of the Medical Profession Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Dr. Adrienne Mayes is appointed as a member of the Yukon Medical Council for a three-year term.

Dated at Whitehorse, Yukon this 4 day of June, 2019.

This notice was published in the Whitehorse Star on June 28, 2019.

FILED

O.I.C. 2019/105 4 June, 2019

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 2(2)(a) and subsection 3(1) of the Medical Profession Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Dr. Daniel Carew is appointed to the Yukon Medical Council as a member for a three-year term and as chair during pleasure.

Dated at Whitehorse, Yukon this 4 day of June, 2019.

This notice was published in the Whitehorse Star on June 28, 2019.

NOMINATIONS

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/104 4 juin 2019

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 2(2)a) de la Loi sur la profession médicale, décrète :

1. La docteure Adrienne Mayes est nommée membre du Conseil médical du Yukon, pour un mandat de trois ans.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 4 juin 2019.

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 28 juin 2019.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/105 4 juin 2019

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 2(2)a) et au paragraphe 3(1) de la Loi sur la profession médicale, décrète :

1. Le docteur Daniel Carew est nommé membre du conseil médical du Yukon, pour un mandat de trois ans, ainsi que président, à titre amovible.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 4 juin 2019.

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 28 juin 2019.

FILED
O.I.C. 2019/106 19 June, 2019

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to subsection 45(2) of the Housing Corporation Act, and subsection 3(1) of the Carmacks Housing Advisory Board Regulations the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Thelma Asp as a member of the Carmacks Housing Advisory Board made by Order-in-Council 2018/155 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of June, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/107 19 June, 2019

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to subsection 45(2) of the Housing Corporation Act and subsection 2(1) of the Whitehorse Housing Advisory Board Regulation, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Brenda Sam as a member of the Whitehorse Housing Advisory Board made by Order-in-Council 2018/48 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of June, 2019.

FILED
O.I.C. 2019/108 19 June, 2019

HOUSING CORPORATION ACT

Pursuant to subsection 45(2) of the Housing Corporation Act and subsection 2(1) of the Whitehorse Housing Advisory Board Regulation, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Karla Scott as a member of the Whitehorse Housing Advisory Board made by Order-in-Council 2018/210 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of June, 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/106 19 juin 2019

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 45(2) de la Loi sur la Société d'habitation et au paragraphe 3(1) du Règlement sur le Conseil consultatif sur le logement de Carmacks, décrète :

1. La nomination de Thelma Asp, à titre de membre du Conseil consultatif sur le logement de Carmacks, effectuée par le Décret 2018/155, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 juin 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/107 19 juin 2019

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 45(2) de la Loi sur la Société d'habitation et au paragraphe 2(1) du Règlement sur le Conseil consultatif sur l'habitation à Whitehorse, décrète :

1. La nomination de Brenda Sam, à titre de membre du Conseil consultatif sur l'habitation à Whitehorse, effectuée par le Décret 2018/48, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 juin 2019.

DÉPOSÉ
DÉCRET 2019/108 19 juin 2019

LOI SUR LA SOCIÉTÉ D'HABITATION

La commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 45(2) de la Loi sur la Société d'habitation et au paragraphe 2(1) du Règlement sur le Conseil consultatif sur l'habitation à Whitehorse, décrète :

1. La nomination de Karla Scott, à titre de membre du Conseil consultatif sur l'habitation à Whitehorse, effectuée par le Décret 2018/210, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 juin 2019.

FILED

O.I.C. 2019/109 19 June, 2019

LICENSED PRACTICAL NURSES ACT

Pursuant to section 2 of the Licensed Practical Nurses Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. The appointment of Mieke Leonard as a member of the Licensed Practical Nurses Advisory Committee made by Order-in-Council 2019/10 is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of June, 2019.

FILED

O.I.C. 2019/110 19 June, 2019

MEDICAL PROFESSION ACT

Pursuant to paragraph 8(1)(b) of the Medical Profession Act, the Commissioner in Executive Council orders

1. Mieke Leonard is appointed as deputy registrar of medical practitioners in Yukon for a term ending May 21, 2020.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of June, 2019.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/109 19 juin 2019

LOI SUR L'IMMATRICULATION DES INFIRMIÈRES ET INFIRMIERS AUXILIAIRES

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 2 de la Loi sur l'immatriculation des infirmières et infirmiers auxiliaires, décrète :

1. La nomination de Mieke Leonard à titre de membre du Comité consultatif des infirmières et infirmiers auxiliaires, effectuée par le Décret 2019/10, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 juin 2019.

DÉPOSÉ

DÉCRET 2019/110 19 juin 2019

LOI SUR LA PROFESSION MÉDICALE

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'alinéa 8(1)(b) de la Loi sur la profession médicale, décrète :

1. Mieke Leonard est nommée registraire adjointe des médecins au Yukon pour un mandat se terminant le 21 mai 2020.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 juin 2019.

MINISTERIAL ORDERS

FILED

M.O. 2019/13 6 June, 2019

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the Marriage Act, the Minister of Health and Social Services orders

1. Rachel Wiegers is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 15, 2019.
2. Andrew Hall is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 22, 2019.
3. McKeehan Prysruk is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 22, 2019.
4. Matthew Mason is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 25, 2019.
5. Michelle Edwards is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective July 6, 2019.
6. Danica Jeffery is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective July 11, 2019.
7. Hanna Schmidt is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective July 13, 2019.
8. Lisa Mennell is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective July 20, 2019.
- 9.

ARRÊTÉS MINISTÉRIELS

DÉPOSÉ

ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/13 6 juin 2019

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la Loi sur le mariage, arrête :

1. Rachel Wiegers est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 15 juin 2019.
2. Andrew Hall est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 22 juin 2019.
3. McKeehan Prysruk est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 22 juin 2019.
4. Matthew Mason est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 25 juin 2019.
5. Michelle Edwards est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 6 juillet 2019.
6. Danica Jeffery est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 11 juillet 2019.
7. Hanna Schmidt est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 13 juillet 2019.
8. Lisa Mennell est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 20 juillet 2019.
9. Gail Peekeekoot est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 3 août 2019.
10. Patrick Ross est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 4 août 2019.

Gail Peekeekoot is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 3, 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 5 juin 2019.

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 28 juin 2019.

10. Patrick Ross is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 4, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 5 day of June, 2019.

This notice was published in the Whitehorse Star on June 28, 2019.

FILED
M.O. 2019/14 10 June, 2019

CORRECTIONS ACT, 2009

Pursuant to paragraph 5(1)(c) of the Corrections Act, 2009, the Minister of Justice orders

1. Narges Pourabdi is appointed as a probation officer.
2. The appointment of Lianne Couch-Lacey as a probation officer, made by Ministerial Order 2010/17, is revoked.
3. The appointment of Indarachapa (Chapa) Pinnaduwa-Hewage as a probation officer, made by Ministerial Order 2017/02, is revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon this 6 day of June, 2019.

This notice was published in the Whitehorse Star on June 28, 2019.

DÉPOSÉ
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/14 10 juin 2019

**LOI DE 2009 SUR LES SERVICES
CORRECTIONNELS**

Le ministre de la Justice, conformément à l'alinéa 5(1)c) de la Loi de 2009 sur les services correctionnels, arrête :

1. Narges Pourabdi est nommée agente de probation.
2. La nomination de Lianne Couch-Lacey à titre d'agente de probation, effectuée par l'Arrêté ministériel 2010/17, est révoquée.
3. La nomination d'Indarachapa (Chapa) Pinnaduwa-Hewage à titre d'agent de probation, effectuée par l'Arrêté ministériel 2017/02, est révoquée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 6 juin 2019.

Cet avis a aussi été publié dans le Whitehorse Star du 28 juin 2019.

FILED
M.O. 2019/15 19 June, 2019

MARRIAGE ACT

Pursuant to subsection 5(1) of the Marriage Act, the Minister of Health and Social Services orders

1. Tamira Cahana is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 21, 2019.
2. Graeme Campbell is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 21, 2019.
3. Tammy Morrison is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 21, 2019.
4. Francois Picard is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 21, 2019.
5. Michael Schallinger is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective June 22, 2019.
6. Justin Lacroix is appointed as a marriage commissioner for a one-day term effective August 31, 2019.

Dated at Whitehorse, Yukon this 17 day of June, 2019.

FILED
M.O. 2019/16 24 June, 2019

TERRITORIAL COURT ACT

Pursuant to subsection 54(1) of the Territorial Court Act, the Minister of Justice orders :

1. Harry Cameron is appointed as a justice who will exercise administrative functions.

Dated at Whitehorse, Yukon this 19 day of June, 2019.

DÉPOSÉ
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/15 19 juin 2019

LOI SUR LE MARIAGE

Le ministre de la Santé et des Affaires sociales, conformément au paragraphe 5(1) de la Loi sur le mariage, arrête :

1. Tamira Cahana est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 21 juin 2019.
2. Graeme Campbell est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 21 juin 2019.
3. Tammy Morrison est nommée commissaire aux mariages pour la journée du 21 juin 2019.
4. Francois Picard est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 21 juin 2019.
5. Michael Schallinger est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 22 juin 2019.
6. Justin Lacroix est nommé commissaire aux mariages pour la journée du 31 août 2019.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 17 juin 2019.

DÉPOSÉ
ARRÊTÉ MINISTÉRIEL 2019/16 24 juin 2019

LOI SUR LA COUR TERRITORIALE

Le ministre de la Justice, conformément au paragraphe 54(1) de la Loi sur la Cour territoriale, arrête :

1. Harry Cameron est nommé juge de paix pour l'exercice de fonctions administratives.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 19 juin 2019.

PART II

PARTIE II

FOREST SUPERVISOR ORDINANCES OF THE DIRECTOR ORDERS

DES FORÊTS

FILED

F.S.O. 2019/02 4 June, 2019

FOREST PROTECTION ACT

Pursuant to the Forest Protection Act and the Forest Protection Regulation (2003), the Forest Supervisor orders :

1. Forest Supervisor Order 2019/01 is repealed.

Dated at Whitehorse, Yukon this 4 day of June, 2019.

DÉPOSÉ

O.D.F. 2019/02 4 juin 2019

LOI SUR LA PROTECTION DES FORÊTS

Conformément à la Loi sur la protection des forêts et au Règlement de 2003 sur la protection des forêts, le directeur des forêts ordonne :

1. L'Ordonnance du directeur des forêts 2019/01 est abrogée.

Fait à Whitehorse, au Yukon, le 4 juin 2019.

The Yukon Gazette is published on the 15th day of each month. All notices intended for publication must reach the office of the Queen's Printer not later than 12 noon on the second working day of the month. The cost to the public for publishing any notice is \$20.00 plus GST, prepayment is required for the publication of notices. Subscription rates are as follows:

Annual subscription to Parts I and II,
excluding annual index \$65.00
Annual subscription to Parts I, II, and III
including annual index \$75.00
Single issues, Parts I and II \$6.00
Consolidating annual index
to the 31st day of December \$12.00
(Add 5% GST to all rates)

In Part I, Corporate certificates and notices are published in the Yukon Gazette in the language in which they are issued.

La Gazette du Yukon est publiée le 15e jour de chaque mois. Tous les avis à être publiés doivent être reçus au plus tard à midi le deuxième jour ouvrable du mois au bureau de l'Imprimeur de la Reine. Le tarif de publication pour un avis est 20,00 \$ (TPS en sus) le paiement d'avance est exigé pour la publication des avis. Les prix pour les abonnements sont les suivants :

Abonnement annuel aux Parties I et II
(sans index) 65,00 \$
Abonnement annuel Parties I, II et III
(inclus index cumulatif annuel) 75,00 \$
Un exemplaire, Parties I et II 6,00 \$
Index annuel compilé au 31 Décembre 12,00 \$
(Veuillez ajouter 5% de TPS à tous les prix)

Les certificats et les avis concernant les sociétés dans la Partie I de la Gazette du Yukon sont publiés dans la langue d'origine de ces textes.

ISSN 0715-2213

